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W nawiqzaniu do wcze6niejszych interpelacji ponownie proszQ o

rzeczowE odpowiedl i powa2ne potraktowanie sprawy ujgcia w bud2ecie
2017r uto2enia masy bitumiczne na skrzy2owaniu ur. Zeromskiego -Dojazdowa.odpowiedzi w tej sprawie mijaiq siq z prawda sq udzierane bez rozpoznania z
strony Dyrektora Wydzialu Inwestycji sadzqc po znaku
pism/1.0003. 72.2076,t.003.8r.201,6/

szonowony ponie prezydencie czy wydatkowanie w 2077 roku okoro 74
tys. zl no w/w zqdanie zuwari zodonio inwestycyjne z budietu miqstq i bqdzie
przeszkodq na pldny inwestycyjne MpWiK w 2l79r.?Wykonanie w/w zalusu
nie wymogalo zgloszenio do przyszlorocznego budietu.
Dla Pana Dyrektora Inwestycji posytam zdiqcia tego2 zadania o kt6re prosze ozrealizowanie w 2OI7r.w ramach remont6w bie2qcych d169.

osobnym problemem jest budowa chodnika ur. Dojazdowej i spowornienie
ruchu na ul. Dojazdowe jw 2017r, kt6ra wg pisma pana prezydenta mo2e byi
zrealizowana w 2O2O roku to jest po zrealizowaniu renowacji magistrali
wodociqgowej na odcinku ur Kariskiej do ul. Kruszyiskiei, kt6ra pt-rno*.n. i"rtdo wykonania przez MpWiK w 20j.9 roku.

Ponadto prosze:

-o oczyszczenie zatoczek parkingowych z ri5ci uricy Kaszubskiei, kt6re zgn*y iutrudniaiq odpryw stoiqcej wody. pozwori to mo2e na czqSciowe odwodnienie
zalewanych zatoczek przez ka2dorazowe opady oraz zminimarizuje uciq2riwoSci
korzystajqcych kierowc6w.

-dokofczenie organizacji ruchu ur. Kujawskiei/wyciqcie zaznaczonych drzew inasadzenie innych zgodnie z wczeiniejszymi obietnica mif orazoznakowanie
przej5i dla pieszych.

-wyciqcie topili ulicy Kujawskie 4, ktora zagra2a otoczeniu i innych drzew
zaznaczonych w ur. Kujawskiej o kt6re zabiegam w MZUKiD od dru2szego czasu,
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W nawiqzaniu do moich wcze3niejszych interpelacji i pism w sprawie
modernizacji kanalizacji sanitarnej i sieci wodociqgowych w 2Ot7r i w latach
nastqpnych oraz pisma Pana Prezesa z dnia 30.LL.2015r. znak If /2231_/2SO9/I5
kierowanego do Urzqdu Miasta Wydziatu Inwestycji uprzejmie proszq o
powiadomienie mnie o planowanych inwestycjach w 2017 - 2019r w
szczeg6lno6ci przebiegu trasy:

-renowacji magistrali wodociqgowej na odcinku od ul. Kaliskiej do ul.
Kruszyiskiej,

-renowacji magistraliwodociqgowej na odcinku od ul. Wiejskiej do ul.
Kruszyriskiej,

-modernizacji kanalizacji sanitarnej w 20t7r. na ,,mini" osiedlu Dziewiriska w
obrqbie nieruchomo6ci-budynk6w Dziewiriska ll,Dziewiriska L1b, Dziewi6ska
9, Dziewiriska 9 a, Dziewiriska 9 b,Dziewi6ska 9 c,Dziewiriska 13 b

Z uwagi na prowadzenie prac przygotowawczych do bud2etu miasta
20t7r.w zakresie budowy chodnika w ulicy Dojazdowej na odcinku od ul.
Kujawskiej do Kaliskiej oraz chodnika i parkingu w wzdlu2 budynku Dziewiriska
11 i czqSciowo do budynku Dziewiriska L1b, Dziewiriska 9 proszq o udzielenie
informacji czy planowane przez miasto zadania w zakresie budowy chodnik6w
bqdq kolidowaly z trasq planowanych w/w inwestycji na sieciach wod - kan. w
w/w ulicach przez MPWiK.

Proszg o przeslanie je6li to mo2liwe trasy - przebiegu z zaznaczeniem na rysunku
w/w planowanych inwestycji na sieciach wod - kan. Zg6ry dziqkujg za udzielenie
od powiedz i.
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